Announcement



Work Resumption From Office

استئناف العمل من المكاتب

Dear Valued Customer,

عملاؤنا الكرام،

We have been combating COVID-19 for the last few months now, and together, we are successfully navigating through this crisis. Your cooperation and efforts towards the adherence of precautionary measures adopted by the Government of Dubai and health authorities are highly appreciated.

خلال الأشهر الماضية، عملنا معاً لمكافحة انتشار فيروس كوفيد-19، وتمكنّا من اجتياز مراحل صعبة. وإننا نعبر عن امتناننا العميق لتعاونكم معنا وللجهود المخلصة التي بذلتموها من خلال الالتزام التام بالإجراءات الاحترازية التي أطلقتها حكومة دي والجهات الصحية.

Jafza is glad to announce that we are now at a mature stage to resume office and will be following directives by the Government of Dubai to restart work. Please make a note of the below points as we prepare ourselves to benefit from partial ease of restrictions:

واليوم، يسرنا في جافزا أن نعلن أن إجراءاتنا التي أطلقناها للحد من انتشار الوباء قد وصلت الآن إلى مرحلة من النضج تؤهلنا لاستئناف أعمالنا من المكاتب ومقرات العمل، وفقأ لضوابط وتوجيهات حكومة دي باستئناف النشاط الاقتصادي. وفيما يلي بعض الإرشادات التي يجب علينا مراعاتها للاستفادة من تخفيف قيود الحركة الجزئية التي سمحت بها الجهات الحكومية:

 Prepare a plan to gradually resume office working hours for employees. إعداد خطة تدريجية لاستئناف عودة الموظفين إلى العمل من المكاتب.

- As per partial ease guidelines issued by the government, offices are allowed to work with a maximum capacity of 30% only.
- Social distancing norms, regular sanitisation, wearing masks, washing hands and other precautions need to be strictly followed in offices

Let's recommence our business operations while staying safe and following all health-related protocols. We hope to receive your continued support in executing the reopening of workspaces smoothly. Our joint efforts will help us triumph.

Your safety is our top priority. We thank you for your continued support and cooperation.

For any clarification or information, please contact Jafza Call Centre at 800-Jafza (800-52392)

Jebel Ali Free Zone

- يُسمح بتواجد 30٪ من الموظفين في المكاتب بحد أقصى، وفقاً لإرشادات تخفيف قيود الحركة الصادرة عن حكومة دي.
- يتوجب الالتزام داخل مقرات العمل بمعايير التباعد الإجتماعي بين الموظفين، وإجراء التعقيم بشكل منتظم، وارتداء الأقنعة، وغسل اليدين، واتخاذ كافة التدابير الاحتياطية الأخرى.

فلنعمل سوياً على استئناف أعمالنا التجارية بشكل طبيعي، مع المحافظة على السلامة والالتزام بكافة بروتوكولات الصحة والوقاية. ونتطلع إلى تعاونكم الدائم في العودة إلى العمل من مكاتبنا ومقراتنا، واستعادة مزاولة عملياتنا التشغيلية بطريقة انسيابية وآمنة. ومن خلال تكامل جهودنا جميعاً سنتمكن من التغلب والانتصار على هذه المحنة.

نتمنى لكم موفور الصحة والسعادة، ونشكر لكم دعمكم الدائم والمستمر.

> للمزيد من التفاصيل، يرجى التواصل مع مركز الاتصال في جافزا على الرقم (800-52392) 800-Jafza

> > المنطقة الحرة لجبل على